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GROENLINKS N.O. Veluwe 

In deze Groene Vlieger een beknopt verslag van de Algemene 
Ledenvergadering van 30 maart jl. en actualiteiten vanuit de 
gemeente Epe. 

De Algemene Ledenvergadering:                                                    
Drukker bezocht dan voorheen; zo’n 15 mensen met 4 of 5 
afmeldingen.  GroenLinks heeft het goed gedaan bij de landelijke 
verkiezingen en het zou mooi zijn, wanneer als spin-off daarvan de 
gemeenteraadsverkiezingen ook een verdubbeling van stemmen zou 
opleveren. In Epe en Heerde is het aantal GL stemmen fors gestegen. 

Daarvoor zal eerst het een en ander nog moeten gebeuren. Het is mooi, dat enkele leden, 
die voorheen niet op de vergaderingen waren, nu wel aanwezig waren en zin hadden om 
mee te doen met de activiteiten voor de komende raadsverkiezingen. 

Deze avond stond vooral in het teken van de komende gemeenteraadsverkiezingen.         
De ALV stemde in met het voorlopig verkiezingsplan en met de functieprofielen 
gemeenteraadslid; lijsttrekker en fractie alsook met de opdrachten aan de diverse 
commissies. Het was van belang om het over campagnecommissies, kandidatencommissies 
en programmacommissies met elkaar te hebben waarbij de ALV een adviserende rol heeft 
en m.b.t. de kandidatencommissie het bestuur de bevoegdheid tot vaststelling daarvan 
heeft. 

Voor de programmacommissies hebben zich in beide gemeenten mensen aangemeld; in 
Epe met name Jan Aalbers, Tilly Meijer en Christien Heinen; in Heerde Silvia van Amerongen 
en Geraldine Kwekkeboom; vanuit het bestuur zal ook hieraan deelgenomen worden. Er zal 
nog verdere aanvulling op gezocht worden. Ook moeten er momenten worden gerealiseerd, 
waarop inwoners van deze gemeenten gehoord worden over wat zij vinden dat belangrijk is 
voor de komende tijd. Uiteraard zullen de ideologische uitgangspunten ook in de 
gemeentelijke politiek de basis zijn vanwaaruit wordt gewerkt en zullen deze in het 
uiteindelijke programma worden verwerkt. 

De campagnecommissies zijn nog niet rond; nog niet duidelijk is wie de rol van 
campagneleider op zich gaat nemen. Wel zijn er veel aanmeldingen voor hand- en 
spandiensten in Epe. In Heerde is er nog geen begin mee gemaakt. Hilly zal, als haar 
gezondheid dat toestaat, aan de campagne haar steentje bijdragen, maar kan niet dit niet 
alleen. Dus onze vraag om ondersteuning blijft onverkort gehandhaafd. 

Dan de kandidatencommissie: Het voorstel vanuit de vergadering om 2 commissies te 
benoemen heeft het bestuur niet overgenomen. De diversiteit zou er, het hele plaatje 
overziend, onder lijden. Daarom heeft het bestuur besloten wel de aanvankelijk door haar 
voorgestelde commissie van 4 uit te breiden tot 5. Daarmee is 1 commissie vastgesteld met 
5 mensen die onderling zeer verschillend zijn waardoor een mooie diversiteit is ontstaan. 
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Het bestuur zal begin mei een overleg met deze groep van 5 beleggen waarin de te volgen 
procedure wordt toegelicht en besproken. 

Campagne:                                                                                                                            
Vooruitlopend op de campagne werd besloten om het hele jaar door de zichtbaarheid van 
GroenLinks  op de markten te vergroten. Er is een planning gemaakt, die alle leden wordt/is 
toegestuurd en waarop zij hun bereidheid tot mee doen kunnen aangeven. 

Het jaarlijkse uitje: Dit zal plaatsvinden op 10 juni waarbij een reserve datum is vastgesteld 
op 17 juni. Hierover volgt nog nader bericht. 

Politiek café: In Heerde wordt iedere 1e vrijdag van de maand een bijeenkomst 
georganiseerd waarbij leden en inwoners elkaar treffen in een zgn. Politiek café. 
Onderwerpen, die in de raad en fractie spelen worden op informele wijze toegelicht en 
inwoners worden bij het politieke gebeuren betrokken.  

De suggestie werd gedaan om dit in Epe ook op te zetten en daarmee wil de fractie op 19 
mei een start maken; thema die avond: duurzaamheid. Nader bericht hierover volgt nog; per 
mail; website en/of facebook. 

En dan nu het woord aan Jan de Graaf, fractievoorzitter GL in Epe. 

Renovatie gemeentehuis Epe: Op dit moment is de gemeente Epe bezig plannen te maken 
voor een renovatie van het gemeentehuis. Het huidige gebouw is in 1970 geopend, dus ruim 
45 jaar oud. Het kan geen kwaad om na zo’n periode het gebouw eens onder de loep te 
nemen en te bezien of het ook voor de komende 45 jaar bruikbaar kan blijven. Men heeft 
een bureau in de arm genomen en dat presenteert mooie plannen. Ook over de financiering 
is nagedacht: de voorziening voor onderhoud die nog niet is aangesproken en de inkomsten 
door verhuur aan Tribuut (belastingdienst van een aantal gemeenten) van het nieuwste deel 
van het gebouw. 

Voor GroenLinks zijn er nog wel een tweetal zaken die aandacht verdienen: 

- In de plannen verdwijnt de Ring, de expositieruimte onder de raadszaal. Men vindt dat de 
te exposeren zaken wel op de trap in het verlengde van de entree of bij de zijingang 
geplaatst kunnen worden.   

Dat is voor GroenLinks onbespreekbaar. Daarmee wordt kunst als het gebruikelijke stiefkind 
naar de zijlijn verplaatst en is men de intimiteit en de rust van de huidige ruimte, de Ring, 
volledig kwijt.     Dat mag niet gebeuren en we zullen ons best doen om dat te voorkomen. 

- Daarnaast wordt gesproken over het verplaatsen van de raadszaal naar een andere locatie 
in het huidige gebouw. De plannen zien er mooi uit en de raadszaal wordt daar niet slechter 
van.  
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Echter de kosten die dat met zich mee brengt variëren tussen € 240.000 en € 1.500.000,  
±20%. 

Die laagste kosten zijn voor een kleine aanpassing opdat er meer publiek in de zaal kan.        
GroenLinks vindt dat, waar er de afgelopen maand o.a. weer meer mensen bij de 
voedselbank aankloppen, de minima nog steeds op een laag niveau blijven, het niet 
verantwoord is om grote bedragen uit te geven aan het “mooier maken” van een raadszaal 
die gemiddeld 1 keer per maand officieel wordt gebruikt. 

Een kleine aanpassing om meer publiek te kunnen ontvangen is bespreekbaar bij 
GroenLinks, maar daarmee houdt het voor ons wel op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Reacties en aandachtspunten kunnen naar: Christien Heinen, cam.heinen@kpnmail.nl en/of Hendrik 
Tuinstra      hendrik.tuinstra@hccnet.nl ;  en/of Bas Broekhuizen: bas.broekhuizen@concepts.nl en/of 
Hilly Schäffer: hillyschaffer@kpnmail.nl GroenLinks Epe: www.epe.groenlinks.nl; GroenLinks Heerde: 
www.heerde.groenlinks.nl 
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